
Protokół 
z posied~enja Zarządu i Rady Osiedla "Piastów" 

W dniu 04 kwietnia 2017r. 

Pani Przewodnicząca w trybie pilnym (telefonicznie)na dzień 04ill4.2017,godz17:0 
zwołaŁa posiedzenie czŁonków Rady Osiedla Piastów ' i Zarządu Osiedla "Piastów"
Posiedzenie rozpoczęła o godz. 17.00. 
Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Zarządu Osiedla "Piastów" pani Alicja 
Hepper. Po otwarciu zebrania Przewodnicząca stwierdziła, że zebranie jest 
prawomocne, gdyż 'zgodnie z listą obecności w zebraniu uczestniczyŁo 9 spośród 15 
czŁonków Rady. 
Pani przewodniczą~a zaproponowała porządek posiedzenia: 
1. Budżet Obywate~śki 2017 
2. sprawy różne 
3. zakończenie posiedzenia. 
który zostaŁ przyjęty jednogłośnie 

Pani przewodnicząca przedstawiła informacje o wynik,ach gŁosowanfa w ramach 
konsultacji w przedmiocie Budżetu Obywatelskiego 2017 r. w formie 
elektronicznej oraz w lokalu konsultacyjnym w siedzibie Rady Osiedla Piastów. 
Zwycięskim zadaniem z osiedla Piastów zostaŁo 

BUDOWA MINI TĘŻNI SOLANKOWYCH NA TERENIE REKREACYJNO-SPORTOWYM 
PRZY UL. WIECZORKA ETAP I 
W związku tym podjęto Uchwałę nr.412017 w sprawie realizacji zadania Budżet 

. Obywatelski 2017r. 
W temacie spraw różnych omówiono realizację zwycięskich zadań Budżetu 
Obywatelskiego z lat poprzednich a prz.ede wszystkim braku realizacji zadania pt. 
"Budowa boiska do piłki nożnej ze szt~cznej trawy na terenie rekreacyjno
sportowym przy ul J. Wieczorka - Budżet Obywatelski 2015 
Rada Osiedla "Piastów" orąz mieszkańcy osiedla są zaniepokojeni opieszałości.ą w 
realizacji zadania. Pomimo bardzo . dużych środków finansowych przekazanych na 
ten ceL nadal nic się nie dzieje. RozpocząŁ się już II kwartał 2017roku i kolejne 
zadanie Budżetu Obywatelskiego 2017 powinno być niedŁugo realizowane. 

Zobowiązano Przewodniczącą Zarządu Osiedla Piastów Alicję Hepper do 
zorganizowanie 'spotkania Rady Osiedla Piastów z przedstawicielami Wydziału 
Inwestycji i Remontów oraz WydziaŁu Organizacyjnego w sprawie braku realizacji 
zadania B. O. z 2015r. . 
Skierowano pismo do Prezydent Miasta oraz do Sekretarza Miasta 

Przewodnicząca Zarządu omówiła propozycję wspóŁpracy z Domem Kultury" 
KOMES'" w zakresie wspólnej organizacji imprez kulturalno-rozrywkowych dla 
mieszł<anców osiedla "Pi.astów". 
Rada Osiedla pozytywnie zaakceptowaŁa możliwość współpracy z klubem Komes 
WyrazHa również wolę o zwiększenie wspóŁpracy z D.K. Komes w zakresie 
organizowania imprez dla mieszkańców 

StanisŁaw Będkowski omówił tematy poruszane n'a ppśiedzeniu komisji prawnej w 
dniu 28.03.2017 na której był [?rzedstawicielem ~ rąmi.enia Rady Osiedla Piastów. 



Rada Osiedla Piastów negatywnie ustosunkowaŁa się do rozdziaŁu osiedla Piasty i 
Powstańców Śl.ąskich. . 
Dwóch członków Rady Osiedla piastów z.ostaŁo oddelegowanych do uczestnictwa w 
spotkaniu Wielkanocnym z Klubem Seniora przy D .. K.",Komes" Osiedle Piasty 

Int~rwencja w sprawie uprzątnięcia desek wyrwany.ch z terenu miasteczka ruchu 
drogowego na terenie rekreacyjno-sportowym i naprawę uszkodzeń/Pismo wysŁane 
do WydziaŁu Ochrony Środowiska/ 
Posiedzenie zakończono o godz 19:00 
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